



Vergadering Ouderraad

NOTULEN

Dinsdag 13 juni 2017
20.00 uur

Locatie: teamruimte OJBS "Het Maasveld"

Aanwezig

OR: Jeroen Hesen, Debbie Aarts, Maike Joosten, Marielle Meevis, Helen Jongeneelen, Bart Jonker (verslag)

Team: Petra Kessels, Eef Hillebrandt

Afgemeld: Marco van Rosmalen, Sandy Huijs, Mieke Oehlen, Manja Goes

Inlichtingen te verkrijgen bij:

Jeroen Hesen (voorzitter OR)

Tel. 06-42359390

1. OPENING

Marije Geurts heeft aangegeven niet bij de OR aan te sluiten, Marco van Rosmalen heeft aangegeven vanaf volgende vergadering aan te sluiten

1.1 Verslag vorige vergadering d.d. 11 april 2017

Actiepunt TSO in combinatie met school. School heeft al nieuwe batjes besteld, TSO kan daar geen gebruik van maken, TSO heeft eigen materiaal. Nieuw actiepunt: Team terugkoppelen dat de volgende batjes door de OR worden aangeschaft. Discussie of TSO wel of geen gebruik kan maken van materiaal van school.

1.2 Actielijst

De acties op de actielijst zijn besproken en worden verwerkt in de nieuwe actielijst (zie bijlage). Meeste zaken komen verderop in dit verslag terug.

1. overschrijven A4D per overschrijving is goed gegaan, besloten wordt om dit volgend jaar weer te doen => actiepunt afgerond

2. initiatief blijft voorlopig bij school => actiepunt afgerond

1.3 Ingekomen post

o Sinterklaaspakket moet aangeschaft worden voor 22 juni 2017

o ReShare opbrengst is 131,10 euro

o Groep 8: vraag of er budget is voor de musical: afgesproken er wordt geen budget vanuit de OR beschikbaar gesteld

o Groep 8: schoolkamp of Efteling, inventariseren aan het begin van elk schooljaar of er ouders bereid zijn om het kamp te organiseren en of er genoeg begeleiders zijn.

1.4 ISY

Nieuwsberichten terugzoeken in de tijd is beperkt tot een bepaalde periode, dat is niet handig.



2. MEDEDELINGEN TEAM / MR

2.1. Overleg leerlingenraad (besteding opbrengst sponsorloop)
Nog geen besluit genomen.

Vraag vanuit team of er meer biebouders zich beschikbaar kunnen stellen, bieb gaat open op basis van beschikbaarheid van ouders. Op de eerste info avond nogmaals de vraag stellen of ouders zich beschikbaar willen stellen

2.2. MR
Opmerking over het niet oppakken van een aanmelding voor de ouderraad, Jeroen pakt dit op in overleg met MR.

Er is een Jenaplan werkgroep opgestart en de MR heeft 2 nieuwe leden.

3. OUDERPARTICIPATIE

3.1. Werkgroepen

• Carnaval (Debbie)

De werkgroep heeft de declaratie ingediend en Helen zal nog navraag doen over de lijsten die zijn aangeschaft.

• Lentefeest (Manja / Mieke) / Koningsdagontbijt (Manja / Mieke)

Koningsdagontbijt was karig, vraag is of we dit komend jaar moeten aanvullen met het budget van het Lentefeestbudget. Discussie over Lentefeest, Koningsdagontbijt/ Koningssspelen, sportdag: vraag naar team hoe hiermee in de toekomst om te gaan en hoe de verschillen te verduidelijken

• Sportdag (Bart)

Goede keuze om om 12:00 uur te stoppen.

Vraag aan team om de spellen van de onderbouw te evalueren en hier eventueel wijzigingen in aan te brengen.

• Verkeer (Jeroen)

Geen vergadering geweest.

• Avond4daagse (Jeroen)

Minder leerlingen dan vorig jaar (46) meer PR volgend jaar

• Luizenscreening (Mariëlle)

Geen bijzonderheden

• Snoepgoed (Manja)

Melding dat snoep op is is te laat gekomen deze keer

• ReShare (Jeroen)

ReShare heeft op 4 april plaatsgevonden opbrengst 131,10 euro

• Schoolshirts (Sandy/ Maike):

Er wordt op dit moment een nieuw logo ontworpen, ook is er behoefte aan Beach vlag(gen) om herkenbaarder te zijn.

Overige werkgroepen die op dit moment geen bijzonderheden hebben of niet van toepassing zijn.

• Sinterklaas (Mariëlle / Maike) afgerond

• Lichtjesfeest (Helen / Mieke) afgerond

• Verjaardagendag (Helen) niet van toepassing dit schooljaar i.v.m. jubileum.

• Jubileum (Helen / Sandy) afgerond.

• Wecycle (Mariëlle) in het najaar weer op de agenda zetten!



- Ouderweeksluiting (Mariëlle, 23 juni) geen bijzonderheden.
- Schoolbibliotheek (vacant) geen bijzonderheden.
- Schoolfotoğraf (Helen / Mieke) niet meer van toepassing dit schooljaar.
- Schooltuinen (Mariëlle) geen bijzonderheden.

4. RONDVRAAG

Hier wordt door niemand gebruik van gemaakt.

Hierna wordt afscheid genomen van Mariëlle.

De eerstvolgende vergadering is dinsdag 5 september 2017 om 20:00 uur.